
Hartelijk welkom bij de presentatie over de Wethouder Prinsstraat in Nieuwleusen. Een straat met 
koopwoningen, huurwoningen en appartementen. Mijn naam is Daniëlle Stege en ik ben bewoonster van de 
Weth. Prinsstraat. Namens de bewoners van de Wethouder Prinsstraat wil ik u graag informeren over de 
problemen die wij in onze straat ervaren en ook meenemen in de oplossingen die wij voor ogen hebben.   
 
Wat speelt er? 
In 1957 werden de eerste huizen gebouwd en de straat werd verder ingericht. Er stonden bomen in onze straat 
die in het begin heel mooi waren, maar uiteindelijk uitgroeiden tot bomen die niet meer passen in een 
woonwijk. Rond 2003 is de helft van de bomen gekapt, omdat er geen ruimte meer was om verder te groeien. 
De kruinen zaten in elkaar gegroeid. Een paar jaar later waren de bomen alweer tegen elkaar aangegroeid en 
begon steeds meer overlast te ontstaan. De bomen zijn vanwege alle overlast vorig jaar al gekapt. De wortels 
hebben alleen een spoor van problemen achtergelaten bij de riolering, kabels, leidingen en de bestrating. Kort 
samengevat: 

• Bij hevige regenval loopt het water niet meer weg en komt de straat steeds weer blank te staan. Dit 
komt doordat de riolering niet meer goed functioneert.  

• Bij hevige regenval loopt het water diverse huizen binnen. Wetende dat er ook oude mensen wonen 
die hulpbehoevend zijn en waarvan al eens een oude dame met de rollator zich door het water een 
weg naar buiten moest banen, zegt denk ik genoeg. Deze vrouw kon nergens anders terecht en heeft in 
de huiskamer op de bank moeten slapen.  

• Het doortrekken van het toilet levert bij een aantal huizen problemen op. Wanneer er niet lang genoeg 
op de spoelknop gedrukt wordt, komt het toiletpapier - en soms nog meer - gewoon weer terug in de 
toiletpot.  

• Er zijn woningen waar bij hevige regenval geen gebruik gemaakt kan worden van de douche. Niet 
alleen loopt het water dan niet weg, maar er komt ook rioolwater terug naar boven.  

• Er zijn met enige regelmaat sinkholes in onze straat.  

• Het lopen op het trottoir is niet meer zonder risico gezien alle losliggende tegels en de hobbels op de 
stoep. 

 
Kort gezegd, het is gewoon onveilig in onze straat en er is enorm veel overlast bij hevige regenval. Uiteraard 
hebben wij dit jaren geleden al bij de gemeente aangegeven en hoorden wij tot onze verbazing dat er geen 
financiële middelen zijn om de problemen op te lossen. Waarom waren wij verbaasd? Omdat de straten voor 
en achter ons al jaren geleden aangepakt zijn. Waarom onze straat dan niet? 
 
Wat hebben wij hieraan gedaan? 
Door alle overlast is er een inwonersinitiatief ontstaan. 

• Er een straatcommissie opgericht en er is één persoon die goed contact met de gemeente onderhoudt. 
De straatcommissie maakt steeds notulen van de gesprekken en deze zijn in het bezit van de 
gemeente.  

• Er is door een jongvolwassen inwoonster van de straat een enquête uitgezet onder de bewoners om 
een beeld te schetsen van de wensen van de bewoners. van de enquête is al geruime tijd in het bezit 
van de gemeente.   

• De bomen zorgen inmiddels voor gevaarlijke situaties en de straatcommissie heeft er daarom bij de 
gemeente op aangedrongen tot actie over te gaan. Eerste resultaat is dat de bomen inmiddels 
verwijderd zijn. 

 
Wat heeft de gemeente tot nu toe gedaan 

• Er is een goed contact met de gemeente ontstaan en er hebben constructieve gesprekken met de   
straatcommissie plaatsgevonden, ook een aantal in het bijzijn van wethouder Van Leeuwen. Dit 
contact wordt door de bewoners zeer gewaardeerd. 

• De gemeente heeft een bewonersbijeenkomst georganiseerd in De Spil in Nieuwleusen. Wethouder 
van Leeuwen was hier ook van de partij. 

• Er is uitvoerig over klimaat adaptatie, biodiversiteit en afkoppelen hemelwater gesproken. 
  



 

• Er is al een eerste schets voor herinrichting van de straat gepresenteerd. Dit is slechts een eerste 
schets, maar dit sprak de inwoners al aan. Bij deze schets is gebruik gemaakt van de door de inwoners 
opgestelde en ingevulde enquête. Zo is er rekening gehouden met het verlagen van de snelheid van 
het verkeer en is de mogelijkheden van een wadi besproken. Er zijn voor onze straat voldoende 
mogelijkheden voor een wadi, denk bijvoorbeeld aan de groenstrook aan het einde van de straat bij de 
Weth. van den Berglaan. Tegelijkertijd past dit mooi binnen doelstellingen van klimaatadaptatie door 
de gemeente. 

• Wij zijn enthousiast over een idee van Wethouder van Leeuwen om het hout van de gekapte bomen 
een mooie bestemming te geven in onze straat of in de groenstrook aan het einde van onze straat. Een 
leuke bank ter herinnering aan de bomen of een verzamelplaats voor afvalcontainers zijn plannen die 
voorbij zijn gekomen. 

• Zoals gezegd zijn de bomen in samenspraak met de gemeente gekapt om verdere overlast en de 
aanhoudende schades te beperken. De gemeente heeft ons er goed op gewezen dat het aanzicht van 
de straat dan niet mooi meer is en de gemeente heeft gelijk. Geregeld blijven passanten staan en 
kijken hoofdschuddend naar de trieste aanblik van onze straat. Toch zijn wij blij dat de bomen weg zijn, 
want wij weten met welke overlast wij te maken hadden en dan toch maar liever tijdelijk dit.  

 
Hoe nu verder? 
Wij hopen dat we u van de noodzaak doordrongen hebben dat uitstel niet meer mogelijk zeer onwenselijk is. 
De jarenlange overlast en de erg gevaarlijke situaties die zijn ontstaan, kunnen niet langer zo blijven. De 
veiligheid dient op nummer 1 te staan. Op dit moment kosten alle noodreparaties de gemeente geld en bij een 
integrale aanpak zullen die kosten tot het verleden gaan behoren. Tegelijkertijd is dit een prachtige kans om aan 
de belangrijke doelstellingen van de gemeente uitvoering te geven. Zoals in het krantenartikel al door de 
gemeente wordt aangegeven is het ook onze wens om de straat klimaat robuust in te richten met veel oog voor 
klimaat adaptatie en biodiversiteit. Daarnaast zouden wij als bewoners de focus ook willen leggen op het 
voorkomen van wateroverlast in de toekomst. Er is al gesproken over grasbetontegens en een wadi. 
 
Zoals het krantenartikel ook aangeeft is er nog wel een financieel vraagstuk op te lossen. Gelukkig is er al 
subsidie vrijgekomen voor onze straat. Wij als bewoners willen ook onze goede wil tonen. Wij zijn daarom 
bereid om onder bepaalde voorwaarden tot het afkoppelen van het hemelwater over te gaan. Onze 
voorwaarde is wel dat dit plaats zal vinden wanneer de hele straat aangepakt wordt, zodat de aannemer die 
dan aan de slag gaat, meteen voor de afkoppeling zorg kan dragen. Dit is niet alleen qua overlast voor bewoners 
minder belastend, maar hopelijk ook financieel aantrekkelijker voor de bewoners. Overigens heeft de 
woningstichting aangegeven ook tot afkoppeling hemelwater over te willen gaan.  
 
Dit gezegd hebbende komen we bij het einde van deze presentatie. Laten we er samen iets moois van gaan 
maken. Ons dingende verzoek aan u is om nu de daad bij het woord te voegen, onze handreiking van 
afkoppelen hemelwater aan te pakken, invulling te geven aan de mooie doelstellingen van de gemeente en zo 
te werken aan een toekomst bestendig plan. Maak onze straat weer veilig en laat het een voorbeeld zijn van 
hoe je door samenwerking de doelstellingen van de gemeente kan behalen. Laat het een straat zijn waar de 
passanten die voortaan stil staan bij onze straat niet meer hoofdschuddend onze straat aanschouwen, maar 
goedkeurend met hun hoofd zullen knikken wanneer ze getuige zijn van de mooie inrichting, de prachtige 
biodiversiteit en de fijne sfeer van die onze mooie straat dan uitstraalt.  
 
Bedankt voor uw aandacht.  


